
Protokół Nr 4 

z posiedzenia komisji budżetowo-gospodarczej i rolnictwa odbytego w dniu 10 

maja 2012 roku w godzinach 1115-1450. 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył radny Marian Grzegorski przewodniczący 

komisji, powitał zebranych radnych, wójta Gminy oraz pracowników urzędu. 

Przedstawił poniższy porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektu podziału gminy na okręgi wyborcze. 

2. Zapoznanie się ze stanem dróg gminnych po okresie zimowym, stan bazy 

sportowej, stan świetlic i Remiz Strażackich – objazd dróg gminnych. 

   

Ad.1.  Zagadnienie omówiła pani Elżbieta Sobczyk, dodała, że Komisarz Wyborczy 

przysłał pismo z wyznaczeniem terminu, w którym gmina powinna uzgodnić projekt 

podziału gminy na okręgi wyborcze, jest to 30 czerwca. Zapoznała zebranych z 

wytycznymi komisarza wyborczego, dodała, że według wytycznych pierwszy wariant 

przedstawiony radnym jest najwłaściwszy. 

- Wójt dodał, że w Anielinie norma wynosi 0,6 co daje jednego radnego. 

- pani Sobczyk zapoznała zebranych z zasadami wyliczeń, jakimi kierowała się 

podczas opracowywania projektów. 

- radny Worach przewodniczący rady oznajmił, że 2 dziesiąte to kilka osób, przy 

podanych współczynnikach uważam, że dane do końca nie są prawdziwe. 

- pani Sobczyk oznajmiła, że pod uwagę brano stan liczby mieszkańców na 

koniec kwartału tj. 31 marca, dane uzyskano z ewidencji ludności, następne 

ustalenia można robić na koniec czerwca. 

- radny Worach oznajmił, że 1% normy to 1,85 mieszkańca, chodzi o kilka osób, 

przy takim układzie Brudzewice nie mają 4 radnych. 

- Wójt stwierdził, że do 4 radnych brakuje w Brudzewicach ponad 20 osób. 

Anielina nie można pozbawić mandatu, ponieważ z normy wychodzi 0,6. 

- radny Worach stwierdził, że podtrzymuje swoje stanowisko. 

- pan Sobczyk oznajmiła, że uzgodniony projekt musi być podany do 30 czerwca. 

- radny Grzegorski stwierdził, że najlepiej gdyby zostało tak jak było. 

- radny Worach oznajmił, że drugi wariant jest najbardziej obiektywny. 

- radny Ajdamiak oznajmił, że dla niego wariant pierwszy jest najwłaściwszy. 

Podjęto dyskusję związaną z wyborem odpowiedniego projektu podziału gminy na 

okręgi wyborcze. Wójt oznajmił, że komisja powinna przedstawić wnioski do 

głosowania. Radny Grzegorski zapytał czy przeprowadzić rozmowy z mieszkańcami 

Dworu i Pomykowa, dodał, że Pomyków nie chce przyłączenia do Brudzewic, tylko, 

aby pozostało tak jak jest. Radny Worach oznajmił, że przy 1 wariancie Brudzewice 

mają normę w wysokości 2, 48 co daje 3 mandaty, przy drugim wariancie są cztery 

mandaty. 

- Wójt oznajmił, że pierwszy wariant jest najlepszy i do zaakceptowania przez 

komisarza, radni otrzymali stosowne projekty. Pani Sobczyk zapoznała 

zebranych z przepisami wytycznych dotyczących wskazówek do opracowania 

projektu podziału. Dodała, że propozycje opierają się o wytyczne. 

- radny Grzegorski zaproponował polaczenie Dworu z Brudzewicami, ale należy 

zapoznać z tym mieszkańców. 



- radny Ajdamiak zaprotestował przeciwko łączeniu Brudzewic i pozbawieniu 

Anielina mandatu. 

- radny Worach oznajmił, że Brudzewice maja 460 mieszkańców a przelicznik 

odnosi się do liczby mieszkańców, bronię swojej wersji. 

W dyskusji radni zadecydowali, aby przegłosować omawiane projekty podziału na 

okręgi i wybrać właściwy. 

- radny Grzegorski zaproponował trzeci wariant z nowym podziałem w 

konsekwencji dla Brudzewic przypadłby 4 mandat. 

Następnie przeprowadził głosowanie. Za pierwszym wariantem podziału na okręgi 

wyborcze był 1 radny, za trzecim wariantem było 2 radnych, dwóch radnych 

wstrzymało sie od głosu. Wariant przegłosowany to Brudzewice-Kolonia plus 

Pomyków, Brudzewice od Nr 1-10 razem z Nr od 46-66a  plus Dwór, Szkoła i 

Nadleśnictwo. 

 

A.2. Radni udali się w teren celem dokonania lustracji stanu dróg oraz podjęciu 

decyzji w sprawie wykupu gruntu stwarzającego dogodne dojście do rzeki w 

miejscowości Ponikła.  

W trakcie lustracji komisja stwierdziła: 

 


